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Stimate Domnule Ministru,

La finalul anului 2017 Ilan Laufer a afirmat, în calitate de ministru al Ministerului 
pentru Mediul de Afaceri, Comerț și Antreprenoriat, următoarele: „Programul Start-up 
Nation se află în stadiul normal al derulării lui și cred cu tărie că rezultatele pe care le va 
aduce într-un interval de timp atât de concentrat în economia națională vor fi unice în 
Europa”.

Programul Start-Up Nation este urmărește stimularea de noi întreprinderi mici și 
mijlocii și este prezentat ca un sprijin pentru antreprenorii aflați la început de drum. 
Bbugetul alocat pentru Start-Up Nation 2018 este de două miliarde de lei, deci în creștere 
fată de sesiunea anterioară în care bugetul a fost de 1,7 miliarde de lei - deci, ne putem 
gândi că programul este unul de succes.

Având în vedere cele prezentate mai sus va rog sa-mi permiteti, domnule Ministru, 
să vă adresez următoarea întrebare:

Câte firme au beneficiat real de acest program în anul 2017?

Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare.

Solicit răspuns scris.
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